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C E L E B R A T I N G 
S T Y L E  A N D  S U B S TA N C E

From its first French edition in 1937, Marie Claire 
has been a magazine that writes about high-end 
fashion and beauty in a serious way, combining it 
with journalistic reports on often foreign issues. 
I therefore felt it was important to underline 
that special DNA more. We launched the slogan 
Celebrating style and substance and divided the 
magazine into two large chapters with this name. 
Substance covers the reports, interviews and 
culture pages, Style highlights the best of what the 
fashion, beauty and lifestyle world has to offer.  
A matching new layout ensures that no one can 
look past our unique twofold.

Editor-in-chief, Timon Van Mechelen

Timon Van Mechelen’s first issue was  
the September 2022 magazine.
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G L O B A L  F A C T S

Marie Claire has 16 MILLION READERS

Marie Claire is represented in 29 MARKETS and is related  
to 90 MILLION WOMEN all over the world

Marie Claire has a record number of  
49 MILLION UNIQUE USERS

A U D I E N C E

STYLISH / INTELLIGENT / INFLUENTIAL / WELL-OFF

Women 28+

Professionals

Living in green suburbs or in a big city in Belgium

Social class A, B1, B2

Committed to their personal development and  
to the world around them

Aware of fashion and beauty trends

Highly interested in accessories and traveling 

Stylish at home, at work, even during holidays
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M U LT I  C H A N N E L

Marie Claire Belgium is a crossmedial brand  
that reaches women always and everywhere.

Magazine
9 times a year

marieclaire.be
Every day fashion, news, hotspots and more

Social media
Instagram, Facebook, YouTube

UNIQUE VISITORS / MONTH

+/- 300.000

.BE

FR  24,2 k
NL  8,4 k

FR  15,3 k
NL  8,6 k
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M A G A Z I N E

9 TI M E S A YEAR

Marie Claire provides a stylish 
and intelligent point of view 
on contemporary subjects. 
Marie Claire stands out in the 
Belgian market as a high-end, 
authoritative, aspirational brand 
with a strong identity. Published 
in French and Flemish,  
Marie Claire Belgium reaches 
a national and international 
audience of well-educated, 
worldly, professional,  
and influential women,  
across print and digital.

Total Reach

568.372

Print Run

30.000

Diffusion  
LIBRARIES,  

SUBSCRIPTIONS,  
PUSH, PULL

CIM : Brand Report CIM 2021-2022
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E D I T O R I A L 
P I L L A R S

FAS H ION

B EAUTY

E M POWE R M E NT

J EWE LLE RY

WATCH E S

WINDOW ON THE WORLD 

CU LTU R E

D E S IG N

SOCI ETY

TRAVE L

ART DIRECTOR

Sophie Brevers
CHEF DIGITAL NL

Margo Verhasselt
CHEF DIGITAL FR

Malvine Sevrin

T H E  N E W  M A R I E  C L A I R E  T E A M

Timon Van Mechelen has gathered  
a new team of experts around him.

PRINT COORDINATOR  
FR

Joëlle Lehrer

BEAUTY & LIFESTYLE  
EDITOR

Kim De Craene

FASHION & STYLE  
DIRECTOR

Elspeth Jenkins
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E D I T O R I A L  T H E M E S 

2 0 2 3

ISSUE ON STAND DATE 
2023
EDITORIAL THEMES

FEBRUARY 27/01/2023 COLOR THERAPY
Sports special

MARCH 24/02/2023 FASHION SPECIAL (Spring-Summer 2023)
Prix d’Excellence de la Beauté
Women’s rights

APRIL 24/03/2023 SPECIAL ACCESSORIES: bags & shoes
Kids fashion

MAY 
- JUNE

28/04/2023 SPRING PLEASE
Marie Claire Fragrance Awards
Fashion: sunglasses & watches
WEDDING Fashion & beauty 
Even more sustainability than usual 

JULY 
- AUGUST

23/06/2023 SUMMER SPLURGE
Cocktails
Swimwear
SPF

SEPTEMBER 25/08/2023 FASHION SPECIAL (Fall-Winter 2023/2024)

OCTOBER 29/09/2023 SPECIAL ACCESSORIES: watches & haute joaillerie
Citytrips

NOVEMBER 27/10/2023 DIVAS SPECIAL
Beauty: hair
Fashion: lingerie

DECEMBER 
- JANUARY

24/11/2023 PARTY ISSUE
Special beauty
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C L A S S I C  A D V E R T I S I N G  P R I N T

*  + forsee 5 mm on each side

2/1 page
270 x 430 mm*

22.260 €

C2
270 x 215 mm*

18.900 €

1/1 page
270 x 215 mm*

11.130 €

C3
270 x 215 mm*

13.360 €

C4
270 x 215 mm*

22.260 €

1/2 page
270 x 105 mm* 
132 x 215 mm*

6.680 €

Tarif for one edition (FR or NL): -40% on the general tarif.
For any other formula, please contact us.
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THE FIRST ADS IN THE MAGAZINE

The 12 first positions (these are not the first twelve pages).

P R E F E R E N T I A L  P O S I T I O N S

Double or simple 
openingspage

+25%
on the general tarif

Double or simple 2

+22,5%
on the general tarif

Double or simple 3

+20%
on the general tarif

Double or simple 4

+17,5%
on the general tarif

Double or simple 5

+15%
on the general tarif

Double or simple 6

+12,5%
on the general tarif

Double or simple 7

+10%
on the general tarif

OTHER PREFERRED POSITIONS 

for all other preferred positions in the first half of the magazine:  
+ 10% on the general tarif.



a purifying ceremony for body and soul

® 

T H E
R I T U A L  O F  H A M M A M

YO U R  B O D Y.  YO U R  S O U L .  YO U R  R I T U A L S .

Inspired by one of the oldest cleansing traditions in the 
world, The Ritual of Hammam has been carefully designed 
to meet the needs of modern times. Create your own 
luxury home spa and discover a purifying and refreshing 

ceremony that promotes wellbeing for body and soul. 

Discover the new ultimate black soap.

A M S T E R D A M            P A R I S            L O N D O N            N E W  Y O R K            R I T U A L S . C O M
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• • • verwijzing naar de golf van steun aan 
het verzorgend personeel tijdens de eer-
ste coronagolf. “Het is ronduit misda-
dig”, bevestigt Tony. Hij is ervan over-
tuigd dat er vrouwen zullen sterven aan 
gevaarlijke zwangerschappen. Alex, met 
een rosse hipsterbaard, draagt een 
T-shirt “Her Body, Her Choice”. Een 
vrouw van rond de dertig heeft een stuk 
karton op haar knieën gezet: “Abortus is 
illegaal in deze staat, maar Texas vindt 
incest en verkrachting OK!”

VICTORIA EN ANDERE ACTIEVOERSTERS ZIJN 

DAAGS NA HET ARREST IN EEN BELANGRIJKE 

KERK IN HOUSTON BINNENGESTORMD, in 
de trant van de Russische Pussy Riots 
op wie ze zich inspireren. “De afschaf-
fing van Roe is een eerste fase”, denkt 
Coco, “het homohuwelijk, de rechten 

van LGBTQ+ of toegang tot contracep-
tie zijn de volgende vrijheden die wor-
den ingeperkt.” “De polarisering in dit 
land is sterk toegenomen”, vindt Victo-
ria. “Toch benadrukken we dat we 
geen vijanden zijn. Onze betogingen in 
de zeer conservatieve voorsteden van 
Austin verlopen allemaal goed. Ook al 
geven ze het publiekelijk niet toe, heel 
wat vrouwen die republikeins stemmen 
zijn tegen de afschaffing van het wette-
lijke abortusrecht. We laten onze 
woede en verdriet horen, maar willen 
ook eendrachtig en vreedzaam blij-
ven.” Ook al werden actievoerders  tij-
dens ‘pro-choice’-manifestaties gear-
resteerd in Los Angeles en daagt de 
‘pro-life’-partij de actievoerders uit  
door met micro’s vanuit hun auto’s te 
scanderen: ‘America First’ (de campag-

Austin, 30 juni 2022: 1. Amanda, 
Tony en Jenna, twee moedige 
artsen en een zorgkundige, 
eisen de herinvoering van het 
abortusrecht. 2. Austin, hoofdstad 
van Texas en centrum van het 
vrouwenprotest.  

1

34 SUBSTANCE BIJ DE TIJD

neslogan van Donal Trump, nvdr) en 
‘Baby killers’. De twee Texaanse beziel-
sters van de pro-choice-beweging wil-
len ook geloven in een wettige moge-
lijkheid van ‘impeachment’ van het 
Hooggerechtshof in de rechtbank. 
Ze menen dat hun strijd even doorslag-
gevend zou kunnen zijn als de Black 
Lives Matter-beweging. “We kunnen 
niet tolereren dat mensenrechten met 
de voeten worden getreden in zo’n 
machtig land als de Verenigde Staten”, 
benadrukt Coco.
Zal het massale mobiliseren van de 
pro-choice-aanhangers in de nasleep 
van het besluit van het Hooggerechts-
hof volstaan om de strijd voor vrou-
wenrechten te winnen, zoals in de 
jaren zeventig? Sommige van hen, die 
we ontmoetten tijdens de demonstra-
ties in Austin, overwegen samen met 
andere actievoersters in de VS om de 
strijd te verharden, en eventueel de 
maatschappij te blokkeren via stakin-
gen in de bedrijven en de industrie. 
Die hoop doet miljoenen Amerikaanse 
vrouwen bijna dagelijks op straat 
komen in New York, Los Angeles, Aus-
tin en Chicago.  Volgens Coco, Victoria, 
Kathy Kleinfeld en haar team zouden 
de tussentijdse verkiezingen in novem-
ber een beslissend keerpunt kunnen 
zijn voor de eventuele herinvoering van 
het federale abortusrecht in de Ver-
enigde Staten. “De mensen moeten zich 
beslist inschrijven op de kieslijsten en 
stemmen voor democratische ‘pro-
choice’-kandidaten”, zegt Kathy Klein-
feld. “Alleen zo kan er iets veranderen in 
de staten die abortus verbieden.”
In de hall van het Texas State Capitole 
wisselen vrouwen elkaar dagelijks af om 
een zitstaking te houden, onder bewaking 
van bewapende politieagenten. Ze zijn 
vastbesloten, net als de miljoenen Ameri-
kaanse mannen en vrouwen die deze 
zomer en herfst in opstand komen. 
1. Source March of Dimes Data. 
marchofdimes.org 
2. Instagram: @tx4abortion

2
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UN CADEAU 
POUR VOUS
20 € DE RÉDUCTION*

Livraison gratuite
Paiement sécurisé
Retour gratuit sous 100 jours
fr.zalando.be

S P E C I A L  F O R M U L A S

Insert 
2 pages

115€/1000
+ technical costs

Insert 
4 pages

130€/1000
+ technical costs

Insert 
6 pages

170€/1000
+ technical costs

Glued card

98€/1000
+ technical costs

Insert 
8 pages

185€/1000
+ technical costs

Glued sample

98€/1000
+ technical costs

For any other creative idea, please contact us.
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x Zalando

Zalando souffl e 
dix bougies en 
Belgique
Dix ans après son arrivée en Belgique, Zalando fait partie des 
plateformes en ligne les plus influentes dans les domaines 
de la mode et de la beauté. Retour sur l’histoire et le succès 
de ce webshop.

1

5

1

024_MCB_0622_NATIVEZALANDO_SOP.indd   24 10/06/22   08:26

Cet article a été réalisé en étroite collaboration 
avec Zalando. zalando.be

L’offre durable de labels verts s’est nettement 
amplifiée ces dernières années pour atteindre 
les 140 000 articles. Ce nombre est encore 
plus élevé pour les marques propres. Zalando 
encourage vivement d’autres marques et créa-
teurs à travailler de manière plus durable. Par-
mi ses initiatives en la matière figurent les 
Zalando Sustainability Awards qui, depuis 2017, 
sont décernés une fois par an lors de la Fashion 
Week de Copenhague, à des jeunes créateurs 
axés sur l’innovation durable. Par ailleurs, Za-
lando utilise en outre exclusivement de l’éner-
gie verte pour ses propres activités, mise for-
tement sur les emballages recyclés et prend 
des mesures ambitieuses pour limiter les émis-
sions de CO2 liées au transport. 
Autre exemple de ses ambitions en matière de 
durabilité : l’espace de seconde main « Pre-
Owned » lancé en 2020 et qui a connu un succès 
foudroyant dès son démarrage. En un an, son 
offre est passée de 20 000 à plus de 200 000 ar-
ticles. Le système est très simple : vous prenez 
en photo l’article que vous souhaitez vendre, 
vous l’envoyez et Zalando s’occupe du reste. Vous 
recevez ensuite un bon de valeur qui vous per-
met d’acheter un article neuf ou d’occasion mais 
vous avez aussi la possibilité d’offrir le montant 
à une association caritative.

ZALANDO BEAUTY
Depuis 2019, il est possible de commander des 
produits de beauté et de soin sur Zalando.La 
gamme de soins tendance est à tout le moins 
impressionnante. Elle compte pas moins de 
6 500 références, des marques de renommée 
internationale aux petits labels de niche, avec 
une attention soutenue pour les cosmétiques 
naturels. Zalando Beauty a connu un succès 
instantané sur le marché belge et propulsé la 
plateforme au premier rang des boutiques 
mode & beauté virtuelles du pays. 

LA CAMPAGNE : LA CARTE DE LA DIVERSITÉ
Pour célébrer son dixième anniversaire, Za-
lando Belgique déploie une grande campagne 
avec, pour fil conducteur, l’inclusivité et l’ex-
pression de soi sur fond d’humour. Des talents 
comme Raia Maria-Laura, Miss Angel, Farah 
El Bastani, Jake Marcello et Saràh Phenom en 
sont les visages. Chacun d’eux est connu pour 
sa perception personnelle de la création et sont 
utilisation de la mode comme un outil d’au-
to-expression. Max Colombie, le chanteur 
d’Oscar and the Wolf, est un autre visage de 
cette campagne. Son objectif à travers la mode 
et la musique ? Casser les normes et être lui-
même. Il rejoint en cela les valeurs clés de 
l’espace mode de Zalando et la mission de la 
plateforme. Il nous a divulgué les secrets de 
son style sur notre site web. Surfez vite sur 
marieclaire.be/maxcolombie-zalando pour en 
savoir plus.

Lorsque Zalando a pris pied dans notre pays 
en 2012, le commerce électronique n’en était 
qu’à ses balbutiements. Endossant le rôle de 
pionnier, le géant américain est parvenu à ba-
layer tous les doutes grâce à son approche 
flexible et transparente. Vêtements livrés sans 
frais de port, à essayer tranquillement chez 
soi et à retourner tout aussi gratuitement s’ils 
ne conviennent pas : un concept qui a fait l’ef-
fet d’une bombe. Résultat : l’offre et le nombre 
de clients n’ont cessé de s’accroître. L’assorti-
ment haut de gamme s’est ainsi considérable-
ment étoffé ces dernières années en intégrant 
des grands noms de la mode internationale 
mais aussi des jeunes créateurs. Grâce à cette 
collaboration, ces derniers ont pu toucher 
49 millions de consommateurs dans 23 pays 
et prendre leur envol sur les chapeaux de roue.

FOCUS SUR LE LOCAL
Le succès de Zalando s’explique aussi en par-
tie par son ancrage dans la communauté lo-
cale. En 2012 déjà, il a offert un tremplin aux 
influenceurs belges en organisant la première 
édition du Zalando Blogger Awards. Beaucoup 
de ces bloggeurs, qui étaient relativement peu 
connus à l’époque, ont ainsi accédé au rang 
de stars du net et continué à bénéficier du sou-
tien actif de Zalando. En 2017, la plateforme 
de vente en ligne a noué une collaboration 
avec Robbie van Mierlo, fraîchement diplômé 
de l’Académie de la mode d’Anvers. De nom-
breuses campagnes ont suivi avec des artistes 
locaux comme Emma Bale, Matthieu Terryn 
et plus récemment Max Colombie, mais nous 
y reviendrons plus tard. 

PRIORITÉ À LA DURABILITÉ
Le développement durable figure en bonne 
place sur la liste des priorités de Zalando. 

2

3

4

1. Raia Maria Laura. 2. Miss Angel. 
3. Farah El Bastani and Saràh Phenom. 
4. Max Colombie Oscar and The Wolf.
5. Jake Marcello.

Photographer : Oriane 
Verstraeten. Director : 
Heleen Declerq. 
Styling : Dogukan 
Nesanir. Hair & MUA: 
Mary Corbeel.
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STOF, ONZUIVERHEDEN EN RESTJES van stylingproducten die 
zich ophopen, geven je haardos een doffe en droge uitstra-
ling. Je kan ze eenvoudig verwijderen door het haar ‘s mor-
gens en ‘s avonds goed door te borstelen. Een borstelbeurt 
vlak voor het wassen is een effectieve manier om onzuiver-
heden te verwijderen, maar ook om talg op de lengten te ver-
spreiden en zo glans te verkrijgen. “Het haar goed doorbor-
stelen is de eerste en beste behandeling zonder water”, 
merkt kapper Olivier Lebrun op. Het juiste hulpmiddel? Een 
pneumatische borstel, die zacht is voor de hoofdhuid en 
gemaakt van natuurlijke haren. Zo’n borstel bevat keratine, 
een eiwit dat van nature in het haar aanwezig is. Om de lok-
ken te ontwarren, kies je een tool die nylon tandjes en zwij-
nenhaar combineert. Begin bij de punten en werk naar de 
wortels toe. Om je borstel in goede conditie te houden, mag 
je niet vergeten hem af en toe te wassen. “Een kwaliteits-
borstel met zwijnenhaar kan vaak worden schoongemaakt”, 
zeggen Pauline Laurent en Flore des Robert, de ontwerpers 

Weg met overtollige resten

Focus op de juiste kleur
VRAAG BIJ DE KAPPER OM EEN TOPCOAT. Deze beschermlaag, op 
zowel natuurlijk als gekleurd haar, zorgt gedurende ander-
halve maand voor meer glans. “Probeer ook eens een plant-
aardige kleuring”, vervolgt Delphine Courteille. In tegen-
stelling tot een chemische kleuring waarbij het pigment zich 
vastklemt in de haarlok, omwentelt een plantaardige kleu-
ring de lokken. Die omwenteling heeft een veel zachter 
effect en zorgt bovendien voor een gezonde glans. Gebruik 
natuurlijke henna om je haar een vleugje licht te geven. 
Meng het hennapoeder met één tot twee lepels warm water 
en voeg een dosis milde shampoo toe. Maak je haar nat, was 
het, laat het twee tot drie minuten inwerken en spoel het uit. 
Je kan het mengsel gebruiken op natuurlijk of gekleurd haar. 
Het geeft glans en subtiele highlights.”
De essentials
1. Puur Natural Henna van Centifoliía, € 7,70 voor 250 g. 
2. 2-in-1 Shampoo & Body Cleansing Bar van Mustela, € 9,20 voor 75 g. 
3. Mythisch Extra-Gentle Dermo-protective Shampoo van Ducray, € 5,15 
voor 200 ml. 

De schubben versterken
BIJ BESCHADIGD HAAR STAAN DE SCHUBBEN OPEN WAARDOOR HET 

HAAR GEEN LICHT KAN REFLECTEREN. Er zijn verschillende 
oplossingen om de schubben te sluiten. Spoelen met koud 
water helpt, net als het steil maken. Overmatig stijlen met 
hitte kan het haar wel beschadigen. Als je een stijltang of 
haardroger gebruikt, spuit dan vooraf een hittebescher-
mende spray op je lokken. “Hou tijdens het föhnen de haar-
droger op een hoek van 45 graden om pluizen en schubben 
glad te strijken. Dit verhoogt de glans”, zegt Yumiko Hikage. 
Gebruik de stijltang, na het föhnen, niet te veel en vooral 
niet elke dag. Eindig met een straaltje koude lucht. 
Het fixeert het haar en helpt de schubben te sluiten. 
De essentials
1. Hightech Hydro Fusion Föhn van BaByliss, € 69,90. 2. Limited edition
Airwrap multi-styler in vinca blauw van Dyson, € 579. 3. Herstellend The 
Creme 230 Hair Rituel van Sisley, € 79 voor 150 ml. 4. Verstevigend Hair 
Alchemy Fortifying Treatment Serum van Oribe, € 64 voor 175 ml. 
5. Beschermend Metal Detox Professional Concentrated Oil van L’Oréal 
Professionnel, € 28,90 voor 50 ml.

van La Bonne Brosse. Verwijder elke dag het haar dat in de 
borstel achterblijft en was hem één of twee keer per maand 
met shampoo. Laat plat drogen. 
De essentials
1. Professional Oval Dressing Brush van GHD, € 33,50. 2. Klassieker
Popular Bristle & Nylon Hair Brush BN1 van Mason Pearson, € 202, via 
Parfuma. 3. Handig Travel Brush 100% Boar Bristels van Christophe 
Robin, € 69, via Senteurs d’Ailleurs. 

1 2 3

1 2 3

1 2 3 4 5

Stylingassistente Manon Baltazard. Model Lily Vogt/Oui Management. 
Casting Barbara Blanchard. Haar Natsumi Ebiko. Make-up Miki Matsunaga. 
Manicure Marie Rosa. Opmaak Zoé Martin/Producing Love, met assistentie 
van Margot Bootz.
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Dit artikel kwam tot stand in nauwe samenwerking met Cocon. www.cocon.club

x Cocon

Cocon, Hopland 47 in Antwerpen, 
www.cocon.club

Creëer je intieme 
beautymoment 
in Cocon

Of je nu behoefte hebt aan een 
deugddoende massage of een 
nieuwe snit, bij Cocon creëer 
je je eigen wellnessmoment. 
De missie van het nieuwe 
schoonheidssalon Cocon, ge-

legen in het centrum van Antwerpen? Een oase 
van ontspanning, welzijn en me-time bieden 
aan gasten die belang hechten aan authenti-
citeit en schoonheid. Van een knipbeurt en 
kleuring tot lichaamsmassages, manicure of 
facials, alle behandelingen bij Cocon worden 
aangeboden door professioneel opgeleide spe-
cialisten die hun gasten als vips behandelen. 
Je geniet er van één-op-éénservice en wordt 
ontvangen in je privécocon. Je kiest zelf je lie-
velingsmuziek en past het licht aan je persoon-
lijke voorkeur aan. Bij Cocon is alles gericht 
op een individuele service met een focus op 
ontspanning en schoonheid, met de bedoeling 
om gasten naar een plaats van innerlijke rust 
en kalmte te brengen. Voor je geniet van een 
kwaliteitsmoment krijg je van het team een 

uitgebreide diagnose over je huid of haar, een 
zorgvuldige uitleg over de verzorgingen, aan-
gevuld met persoonlijk advies. 
In het café gelegen naast de tuin kan je genie-
ten van een lichte lunch, verse koffie en speci-
ale thee, gezonde cocktails of een glas cham-
pagne. In de businesscorner zijn alle faciliteiten 
voorzien om wat werk af te maken. Even ont-
snappen van het drukke stadsleven doe je ge-
nietend van de kunstwerken of bladerend in 
één van de tijdschriften of boeken uit de gecu-
reerde bibliotheek. Er is ook een boetiekwinkel, 
waar je een selectie van beautyproducten die 
voor de behandelingen worden gebruikt, kan 
kopen. Zo kan je de verzorging thuis verderzet-
ten met de juiste producten. De sfeer die in het 
salon hangt, is er één van modern design en 
klasse, vakmanschap en puurheid. In Cocon 
vind je kortom alles om jezelf een moment van 
rust en schoonheid te gunnen. 
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2/1
270 x 430 mm*

22.260 €
+ 1.500 € 

technical costs

1/2
270 x 105 mm* 
132 x 215 mm*

6.680 €
 

1/1
270 x 215 mm*

11.130 €
+ 800 € 

technical costs

*  + forsee 5 mm on each side

Rate for one edition (FR or NL): -40% discount on the media rate.
For any other formula, please contact us.

B R A N D E D  C O N T E N T
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Creative collabs give advertisers the space to create 
campaigns that closely match Marie Claire’s DNA, executed 
by the magazine’s editors. Our team can suggest creative 
concepts such as photo shoots, reports or events.

C R E A T I V E  C O L L A B O R A T I O N S

Qu’elles soient présentatrices télés, chanteuses, actrices ou 
artistes plasticiennes, les femmes belges aux racines 
africaines ont toutes conscience de posséder la richesse d’une 
double culture. Et nous avons choisi de les mettre en valeur.

Par Joëlle Lehrer et Elspeth Jenkins.
Photos Agneskena Visuals Réalisation et stylisme Elspeth Jenkins
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6 FEMMES 
AFRO-BELGES 
    AU TOP

C’EST QUOI ÊTRE AFRO-BELGE EN 2022?
Cela nécessite une conscience de l’enjeu en 
terme de représentativité. La Belgique a eu 
un passé compliqué avec le Congo, d’où 
provient une partie de ma famille. Et du 
coup, je suis Afro-européenne. J’ai une 
double identité. Il faut savoir jongler avec 
deux cultures. Et aimer un pays au passé 
entaché. Je pense qu’il y a des choses de ce 
passé belge, au Congo, qui doivent être 
réparées. J’ai envie de participer à cela bien 
que je ne sois pas trop activiste.

VOS RACINES AFRICAINES ET ANTILLAISES 
INFLUENCENT-ELLES VOTRE TRAVAIL?
J’ai envie de les mettre en avant dans ma 
musique. Et c’est une chose qui est très 
acceptée, aujourd’hui. Des artistes comme 
Burna Boy sont en train de populariser les 

musiques nigérianes et ghanéennes. Ma mère, 
Marie Daulne, a, elle aussi, contribué à faire 
entendre les musiques africaines. Dans mes 
tenues comme dans mes coiffures, j’essaie 
également de mettre en avant cet héritage.

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ BELGE EST 
OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
Elle l’est quand ça l’arrange. Je pense à tout 
ce débat en cours à propos de l’appropriation 
culturelle. Je me rappelle d’un job étudiant où 
j’ai été virée après quelques jours parce que 
mes cheveux tressés ne correspondaient pas 
«au niveau de l’hygiène». Les personnes de 
couleur sont très souvent confrontées à ça. 
Sauf qu’aujourd’hui, dans la mode ou la 
musique, on rencontre des personnes non 
noires qui adoptent ce genre de coiffure et là, 
ça ne dérange personne.

AVEZ-VOUS DÉJÀ ÉTÉ CONFRONTÉE 
AU RACISME?
Oui, mais pas de manière brutale. Par contre, 
le racisme caché, ça, j’en ai au quotidien. 
Ainsi, une amie d’école me disait que dans 
son immeuble, il y avait de tout. « Il y a des 
jeunes, des familles et il y a des Noirs». Ce 
n’est pas méchant, mais c’est raciste.

AVEZ-VOUS PRIS PLAISIR À CE SHOOTING?
Oui, je suis contente d’avoir une plateforme 
pour parler des problématiques qui 
m’interpellent. Et si je peux servir d’exemple 
à d’autres filles afro-belges, cela me 
plaît beaucoup.

K.ZIA
À vingt-huit ans, la fille de Marie Daulne (Zap Mama) a choisi, à son tour, de s’exprimer 
en musique. Son album Genesis, sorti cette année, est riche de styles et d’idées. 
Basée à Berlin, cette Belge, aux origines antillaises et congolaises, a tout pour faire 
une carrière internationale.

• • •
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K.ZIA 
Blazer Chanel.

Zap Mama 
Bijoux Ole Lynggaard.
Robe chemise 
Christian Wijnants.
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Liza Ijeoma
Bijoux Ole Lynggaard.
Blazer rayé 
Jacquemus sur 
mytheresa.com. Robe 
rayée Valentino via 
mytheresa.com.
Lubiana 
Bijoux Ole Lynggaard.
Robe en taffetas de 
soie Rebecca Vallance
sur mytheresa.com.
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QUELLE EST VOTRE PLUS GRANDE PASSION?
J’ai différentes passions, mais ma plus 
grande, c’est l’art. Je suis une plasticienne 
spécialisée en textile. J’aime aussi la mode : 
collectionner des pièces d’archive et 
dénicher des vêtements vintage. Et j’aime 
aussi beaucoup cuisiner...

VOS RACINES AFRICAINES INFLUENCENT-
ELLES VOTRE TRAVAIL?
L’art consiste à interpréter les choses que 
nous vivons et à leur donner une place. Le 
textile est un médium qui se travaille dans la 
lenteur. C’est une matière que nous portons 
tous les jours et qui nous occupe 
constamment. À mon sens, c’est le support 
idéal pour traduire des thèmes lourds de 
sens. J’ai le sentiment que beaucoup de 
personnes de couleur, ou qui font partie 
d’une minorité, utilisent l’art textile pour 
véhiculer leur message. Chaque tissu porte 
en lui une tradition narrative. Mon art me 
permet de transmettre certaines choses. 
C’est une recherche de qui je suis et d’où 
j’appartiens. Mon père est nigérian et ma 
mère blanche. Je fais partie d’un grand 
groupe de personnes qui ont été réprimées 
de manière systématique : comment puis-je 
m’identifier à d’autres personnes de 
couleur? Où puis-je trouver cette 
communauté? C’est pour obtenir des 
réponses à ces questions que je fais de l’art, 
je pense.

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ BELGE EST 
OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
J’ai l’impression que ça s’est amélioré, mais 
il reste encore un long chemin à parcourir. 
La diversité ne se résume pas à mettre deux 
personnes de couleur sur la couverture d’un 
magazine. C’est vraiment une question 
d’ajustement structurel. Plus de diversité à la 
télé, par exemple. Pour moi, cette notion de 
diversité implique également plus de gens 
issus d’autres groupes minoritaires, comme 

LISA IJEOMA

Cette Brugeoise de vingt-cinq ans est une 
artiste plasticienne dont les créations sont 
reconnues. La plupart de ses œuvres sont 
basées sur des récits de faits racistes, de 
peurs, de discriminations et les sentiments 
qu’éprouvent les personnes déplacées. La 
jeune artiste dénonce l’hyper sexualisation 
et l’exploitation des corps noirs.

les personnes handicapées. Je pense qu’il 
est assez clair que les choses ne vont pas 
dans le bon sens en ce moment. Je suis 
inquiète pour moi, mais aussi pour mes 
enfants. Il reste encore beaucoup de travail à 
faire. J’ai l’impression d’avoir grandi 
rapidement. J’ai dû m’intégrer dans plusieurs 
communautés. C’est positif de pouvoir 
entamer une conversation avec différents 
groupes de population, mais ce n’est pas 
sain de devoir développer un tel mécanisme 
de défense dès l’enfance.

Sa première exposition personnelle se déroule 
jusqu’au 22 octobre à la galerie Schönfeld à 
Bruxelles. À partir du 17 novembre, elle 
participera aussi à une exposition collective à 
la Galerie Geukens & De Vil avec de très 
grands noms tels que Berlinde De Bruyckere, 
Otobong Nkanga, Luc Tuymans... 
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C’EST QUOI ÊTRE AFRO-BELGE EN 2022?
En grandissant, j’ai compris à quel point le 
métissage était une richesse. Déjà petite, je 
me rendais souvent au Cameroun pour 
visiter ma famille paternelle. Cela m’a donné 
une ouverture naturelle à la diversité et au 
monde. Dans la tribu des Bamiléké, à 
laquelle appartient ma famille, les rites sont 
très importants. Je proviens de deux familles, 
la camerounaise et la belge, fort intéressées 
par la spiritualité. Le sacré et l’environnement 
sont présents dans ma musique.

VOS RACINES AFRICAINES INFLUENCENT-
ELLES VOTRE TRAVAIL?
On y ressent l’ancrage vers le sol, très 
présent en Afrique et une élévation vers le 
ciel du côté des mélodies. En Europe, on est 
plus dans la mélodie que dans le rythme, 
contrairement aux musiques africaines. Je 
mixe les deux. Ma musique est métissée 
comme moi. Longtemps, j’ai eu du mal à 
m’identifier en tant que jeune fille. Ma 
rencontre avec la kora a été magique. Elle 
m’a poussée à retourner au Cameroun après 
une absence de dix ans. Ce fut le déclic 
pour mon premier album.

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ EST 
OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
Dans la publicité, je vois beaucoup de 
photos de femmes avec des coiffures afros. 
Mais lorsque j’étais ado et que je laissais 
mes cheveux coiffés de cette manière, à 
Matongé, on voulait me les tresser et 
ailleurs, on m’appelait Witsel ou Fellaini. Je 
sentais que je n’étais ni tout à fait noire, ni 
tout à fait blanche. Et pareil au Cameroun où 
on m’appelait la Blanche. J’ai compris qu’être 
métisse, c’était longtemps chercher sa 
place. Aujourd’hui, je me considère comme 
une enfant du monde.

AVEZ-VOUS DÉJÀ ÉTÉ CONFRONTÉE 
AU RACISME?
Moi, j’appelle ça de la peur. Et du manque 
d’ouverture. J’ai ressenti le racisme mais je 
ne me suis pas bloquée ou apitoyée 
là-dessus. Je n’éprouve pas de colère.

AVEZ-VOUS PRIS PLAISIR À CE SHOOTING?
Oui. Je suis très contente de son thème et 
fort honorée de figurer parmi toutes ces 
femmes. 

LUBIANA

Son album Beloved a fait sensation chez 
nous comme en France. Elle y chante (très 
bien) en anglais et s’accompagne de la 
kora, l’instrument traditionnel des griots 
africains, sur des morceaux allant de la 
soul à la pop. À vingt-huit ans, la Belgo-
camerounaise est l’une des pépites de la 
scène belge.

• • •
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ZAP MAMA

On ne présente plus Marie Daulne, la 
fondatrice de Zap Mama qui fut le premier 
«girls band» belge au début des années 90. 
Basé sur la polyphonie et la world music, 
leur succès fut triomphal et international. 
Aujourd’hui, à cinquante-sept ans, Zap 
Mama se présente en solo avec l’album 
Odyssée entièrement chanté en français.

C’EST QUOI ÊTRE AFRO-BELGE EN 2022?
C’est avoir une double culture et respecter 
les valeurs de l’une comme de l’autre. Savoir 
les intégrer et les mettre dans leur contexte. 
Je ne vois pas ma vie autrement puisque j’ai 
toujours baigné dans les deux mondes. Et ça 
m’arrangeait.

VOS RACINES AFRICAINES ET ANTILLAISES 
INFLUENCENT-ELLES VOTRE TRAVAIL?
À fond et depuis toujours. Mon but a 
toujours été de mettre en valeur les deux 
cultures. Zap Mama a dévoilé une face de 
l’Afrique qu’on ignorait ou méconnaissait. 
Aujourd’hui, grâce notamment aux réseaux 
sociaux, on peut avoir accès très facilement 
à d’autres cultures mais ce n’était pas le cas 
lorsque j’ai commencé dans la musique.

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ BELGE 
EST OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
Maintenant, oui. Je ne cesse de le dire aux 
jeunes. Que le magazine Marie Claire 
Belgique consacre un article et une 
production à ce thème, c’est juste 
fantastique. En Belgique, il y a des échevins 
et des députés issus des communautés 
africaines et maghrébines. Parce qu’il se 
trouve, au sein de ces communautés, des 
personnes formées pour occuper ces postes.

AVEZ-VOUS DÉJÀ ÉTÉ CONFRONTÉE 
AU RACISME?
Énormément. Et aujourd’hui, j’essaie que le 
raciste que j’ai en face de moi oublie ma 
couleur de peau. J’emploie beaucoup de 
douceur pour ce faire et ça marche. En tout 
cas, j’aime le croire.

AVEZ-VOUS PRIS PLAISIR À CE SHOOTING?
C’était très agréable. Et je suis hyper 
heureuse d’avoir pu partager ce moment 
avec ma fille K.ZIA.

Zap Mama 
Bijoux Ole Lynggaard.
Robe chemise 
Christian Wijnants.

Joely Mbundu
Bijoux Ole Lynggaard.
Lunettes de soleil 
Gucci sur 
mytheresa.com. 
Blazer en cuir Staud
sur mytheresa.com.
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C’EST QUOI ÊTRE AFRO-BELGE EN 2022?
Je suis née en Europe mais mes origines sont 
congolaises. Et je me considère comme 
citoyenne belge. Être Afro-belge, ça a du 
peps. Je vois des couleurs, de l’exotique. Et 
des cultures différentes qui sont magnifiques. 

VOS RACINES AFRICAINES INFLUENCENT-
ELLES VOTRE TRAVAIL?
Je suis foncée de peau et en tant qu’actrice, 
il y a peu de rôles faits pour moi. Le milieu du 
cinéma évolue dans le bon sens mais un peu 
trop lentement à mon goût. Je vois peu de 
diversité et peu d’actrices en lesquelles je 
pourrais me reconnaître. Si je prends pour 
exemple une actrice blanche, cela ne tient 
pas car elle a un plus grand éventail de rôles 
disponibles que moi.

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ EST 
OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
Elle s’ouvre, comme je l’ai dit, mais lentement.

AVEZ-VOUS DÉJÀ ÉTÉ CONFRONTÉE 
AU RACISME?
Ah oui ! Il y a le racisme direct et le racisme 
indirect. Quand on demande sa carte 
d’identité à une enfant de treize ans qui joue 
dans un train, avec d’autres enfants mais 
qu’aux petits blancs, on ne demande rien, 
c’est du racisme direct.

AVEZ-VOUS PRIS PLAISIR À CE SHOOTING?
Oui, cela m’a permis de sortir de ma zone de 
confort au niveau du look. Notamment, en 
portant ces lunettes colorées très funky. Sur 
les photos qu’on a faites de moi, j’ai 
l’impression d’être une femme fatale.

JOELY MBUNDU

À dix-huit ans, la Bruxelloise d’origine 
congolaise tient le premier rôle féminin 
dans Tori et Lokita de Jean-Pierre et Luc 
Dardenne, récompensé à Cannes. Son rêve 
est de faire une carrière d’actrice et 
d’apprendre toutes les ficelles de ce métier. 
Joely possède tous les atouts pour y arriver.

• • •
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QUELLE EST VOTRE PLUS GRANDE PASSION 
DANS LA VIE?
Être libre est pour moi d’une importance 
vitale. C’est ce qui explique que je sois 
freelance. Je ne veux pas être liée à des 
projets fixés des mois à l’avance. En agissant 
comme cela, vous créez des attentes chez les 
autres. L’important, si vous voulez agir 
efficacement et aider les autres, c’est de vous 
concentrer sur votre propre bien-être. 

Je cherche à atteindre un état d’esprit qui me 
laisse libre de choisir ce que je veux faire 
aujourd’hui et ce que je préfère garder pour 
plus tard. Ce qui me guide? Ma passion. Pas 
toujours évident... Nous sommes une famille 
nouvellement recomposée avec 4 enfants. 
Parfois, j’ai l’impression que mon quotidien 
ressemble à un puzzle. Mais j’ai appris à 
m’écouter. Pour être une meilleure mère, une 
meilleure partenaire et une meilleure collègue, 
c’est essentiel. Je suis aussi extravertie 
qu’introvertie. En conséquence, j’ai souvent 
besoin de moments de repos pour recharger 
mes batteries. Mais je reçois beaucoup 
d’énergie positive des autres. Enfant, j’étais le 
clown de la classe, mais à la maison, j’étais 
très renfermée. J’aime aussi mes moments de 
solitude. Même si j’ai une famille, j’aime 
voyager seule. Pour beaucoup de gens, se 
tenir sur scène et s’exposer devant des gens 
est difficile. Je pense néanmoins que chacun 
devrait faire entendre sa voix. Croyez-moi : 
dialoguer avec un public vous procure une 
énergie incroyable. Les gens s’épanouissent 
en utilisant leur voix, ça leur donne un coup 
de pouce incroyable. Après être montés sur 
scène, ils se disent : «Wow, je l’ai fait ! »

QUEL EST VOTRE LIEN AVEC L’AFRIQUE?
Mon père est né au Congo. Il a été adopté 
dans les années 1950 par une famille belge, 
sans enfant. Ma grand-mère biologique était 
déjà mère. Au travers de cette adoption, elle 
voulait donner à mon père un avenir meilleur. 
Il a été placé par des prêtres dans une famille 
en Belgique. Il a épousé ma mère dans les 
années 1970. Maman est blanche. 
À l’époque, les mariages mixtes n’avaient rien 
d’une évidence. Dans certains endroits, ils ne 
pouvaient même pas être vus ensemble. Ils 
ont également été confrontés au racisme. 

AVEZ-VOUS DÉJÀ ÉTÉ CONFRONTÉE 
AU RACISME?
Pour être honnête, mes frères, mes sœurs et 
moi avons été protégés de tout cela. Nous 
venons d’une famille aisée. Le fait de 
fréquenter certaines écoles nous a aidés. 
Je n’ai moi-même connu le racisme qu’après 
l’université. Des clients de l’agence 
d’organisation d’évènements qui m’employait 
ont demandé à mes collègues si je parlais 
leur langue. J’ai été à l’école ici et j’ai grandi 
dans un environnement trilingue... Qu’est-ce 
qu’ils voulaient de plus? 

ESTIMEZ-VOUS QUE LA SOCIÉTÉ BELGE EST 
OUVERTE À LA DIVERSITÉ?
On peut constater une réelle polarisation 
autour du racisme. Les gens sont lassés 
d’en parler. Pendant la pandémie, j’étais vue 
comme une femme de couleur. Basta. 
Comme l’inclusion était le sujet du moment, 
j’étais fréquemment invitée à des tables 
rondes et des présentations. Quand de 
nouvelles opportunités se présentent à moi, 
j’en arrive toujours à me demander, si c’est 
parce que je suis une femme de couleur. 
Cela dit, je suis ravie de voir qu’en 
comparaison avec les générations 
précédentes, j’ai nettement plus 
d’ouvertures. Ma crainte, c’est qu’une fois 
que le sujet ne sera plus d’actualité, les gens 
se fichent du racisme. 

VALÉRIE THYS

Présentatrice de télé, spécialiste en 
communication, experte en durabilité, 
cette entrepreneuse de quarante-six ans 
est définitivement une challengeuse.

Make-up et coiffure 
Gladys Ferro et 
Madma Silla. 
Remerciements au 
club The Nine pour 
l’accueil.

Bijoux, Ole Lynggaard.
Robe en dentelle 
jaune, Zimmermann
sur mytheresa.com.
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Het Première-horloge van Chanel 
zag het levenslicht in 1987. Als 
allereerste telg van de familie 
‘horloges van het huis’ blijft de 
Première een superster met 
gouden ketting en dito toekomst. 
Deze maand wordt het model 
onder een nieuwe naam 
gelanceerd, maar La Première 
Edition Originale beschikt nog 
steeds over dezelfde kwaliteiten. 
Zoals het een echte superster 
betaamt... 
Tekst  Elspeth Jenkins

N° 1
96 STYLE MODUS OPERANDI

altijd jong zal zijn, net zoals de levens-
vreugde van zijn eigenares.

MUZE MET STAMBOOM

De tijdloze Première was het geestes-
kind van Jacques Helleu; de man was in 
1965 op 18-jarige leeftijd terechtgeko-
men bij Coco en was als artistiek direc-
teur verantwoordelijk voor het imago 
en de legendarische campagnes van 
het modehuis. Hij gidste Chanel in 
1987 de horlogerie in en had meer voor 
ogen dan een eenmalige collectie uit te 
brengen. Hij heeft er alles aan gedaan 
opdat dit model een eeuwige referentie 
zou worden. Missie geslaagd, zo blijkt.
Huidig directeur horlogerie Arnaud 

Een achthoekige kast die verwijst naar 
de dop van een flacon N°5 en een goud-
kleurige ketting, waardoor zwart leer 
werd gevlochten, zoals bij de straps van 
een klassieke Chanel-tas: aan deze 
kenmerken herken je het Première-
horloge meteen. Het type vrouw dat dit 
horloge rond de pols draagt, is iets 
moeilijker te definiëren: de Première is 
namelijk de favoriet van verschillende 
generaties en wordt ondertussen al 35 
jaar doorgegeven van moeder op doch-
ter. Één ding hebben deze vrouwen wel 
allemaal gemeen: ze dragen het hor-
loge niet als instrument om de tijd af te 
lezen, wel als symbool voor vrouwelijk-
heid en vrijheid. Een horloge dat voor 

1
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1. Coco Chanel in 1937. 2. Een puur design met een 
gestroomlijnde finesse. 3. Tijdloos en chic: de codes van 
het huis Chanel. 4. De horlogekast van de Première is 
een verwijzing naar de dop van een fles parfum N°5.
5. Claudia Schiffer met haar Première in 1994.
6. Waarom één als je er tien kan dragen? 7. Soo Joo 
Park: het gezicht van La Première Edition Originale.
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Chastaingt vond op zijn beurt dat het 
anno 2022 dringend tijd was om de Pre-
mière opnieuw in de spotlight te zetten 
als muze: “De Première was voor ons 
de eerste pagina in het hoofdstuk hor-
logerie. Het model werd geboren van-
uit een absolute vrijheid van creatie 
met visie op ‘de allure van tijd’, volledig 
uitgemeten door Chanel. Ik wilde dat 
de Première in 2022 een plaats kreeg in 
het hart van de collectie. De creatie 
ademt de codes en het DNA van Cha-
nel. Het is veel meer dan een horloge, 
het is een les in stijl.” En als het over 
stijllessen gaat, dan zijn we er als de 
kippen bij. Het is moeilijk om naast de 
gestroomlijnde finesse met de krach-
tige kenmerken te kijken.

EEN STATEMENT

De zwart gelakte kast is een expressie 
van sexy en zacht design en heeft alles 
weg van de spontaniteit van een avon-
tuur dat overdag begint en met een 
knipoog in de nacht overgaat. Een hor-

loge dat je dag en nacht aanstuurt om 
te genieten van het leven. Net zoals een 
Chanel-tas, waarmee je in iedere situa-
tie en op elk moment een statement 
kan maken. Dat is wat een Chanel-stuk 
doet: alle ogen in de kamer zijn op jou 
gericht, dat garandeert de erfenis van 
Coco nu eenmaal. Een sterk DNA is de 
perfecte start, zowel bij mens als mode, 
het is een verzekering van kwaliteit en 
generatieproof. Een zekerheid waar je 
de rest van je leven bekijks mee zal 
hebben voor al de juiste redenen. Je put 

er haast kracht uit. Tot je hem aan je 
zoon of dochter overdraagt, want op 
dat gebied zijn we ook in een nieuw 
tijdperk terechtgekomen, waarin de 
Première moeiteloos een even belang-
rijke rol als muze voor m/v/x zal invul-
len. Deze maand wordt het model 
geherlanceerd onder de naam La Pre-
mière Edition Originale. Gezicht van 
de campagne is het Amerikaanse 
model en dj Soo Joo Park die hiermee 
de opvolgster wordt van Inès de La 
Fressange en Claudia Schiffer, twee 
ambassadrices van het huis die in de 
jaren 80 en 90 met een Première aan 
de pols gespot werden. Een nieuw 
gezicht en naam dus voor een tijdloze 
klassieker, waar ook jij gegarandeerd 
verliefd op wordt. We verwedden er 
onze Chanel 2.55 op.
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C’EST
TOUT DIOR!

ÉVÈNEMENT

La maison de luxe inaugure, dans son siège 
historique, un espace ambitieux regroupant 
tous ses univers et doté d’un restaurant ainsi 
que d’une passionnante galerie retraçant son 
histoire. Visite guidée.
Par Vicky Chahine

UNE FAÇADE EMBLÉMATIQUE
Dès le 16 décembre 1946, date de création de sa maison 
de couture, Christian Dior installe ses ateliers au numéro 30 
de l’avenue Montaigne, dans un hôtel particulier construit 
en 1865 par le comte Walewski, fils naturel de Napoléon Ier. 
Il en aime la façade néoclassique, les dimensions humaines 
et la proximité avec les grands hôtels. En 1955, il inaugurera 
la boutique à l’angle, devenue l’adresse légendaire de Dior.

DES PASSERELLES VERS L’ART
Avant d’être couturier, Christian Dior tenait la galerie Pierre Colle, 
dans la capitale. Il y organise notamment, en 1933, une exposition 
sur le surréalisme qui fait date. Une salle de La Galerie Dior, à 
laquelle on accède par le 11bis, rue François-Ier, est aujourd’hui 
dédiée aux relations entre la maison et les arts, à travers les dessins 
de René Gruau pour les parfums, une sculpture de Giacometti, 
exposée à l’époque dans la galerie de Christian Dior, ou encore une 
robe de Maria Grazia Chiuri inspirée d’une œuvre de Man Ray.

UNE PALETTE CHROMATIQUE 
STYLÉE
Il faut emprunter l’escalier 
en colimaçon de la galerie 
pour observer la monumentale 
vitrine comprenant 
1874 objets, cousus à la main 
ou imprimés en 3D, avec 
une palette chromatique du 
noir au blanc qui passe par 
toutes les tonalités de couleur. 
Créée pour le lieu, cette 
installation reprend 
en miniature les icônes des 
75 ans de la maison : la veste 
Bar, le sac Saddle ou encore 
le flacon Miss Dior. K
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UNE RÉPLIQUE DU BUREAU DE MONSIEUR DIOR
Installé à son emplacement historique, le bureau 
de Christian Dior a été reconstitué. La table en bois, 
la chaise, le nécessaire de bureau en crocodile ainsi 
que la corbeille de papier sont d’origine; la lampe, 
le téléphone, le mètre ruban et la pelote à épingles 
ont été chinés avec l’aide d’une décoratrice de cinéma 
pour coller parfaitement aux photos d’archives.

UN RESTAURANT ANIMÉ 
PAR UN CHEF ÉTOILÉ
Pour signer la carte, Jean Imbert 
s’est inspiré des péchés mignons 
de Christian Dior et de son livre, 
La cuisine cousu-main : potage 
Colle Noire, entrecôte frites 
sauce béarnaise qu’il aimait 
manger avant un défilé… Dans 
la salle, une soixantaine de 
couverts, des sièges reprenant 
l’emblématique pied-de-poule 
et une fresque de Guy Limone. 
Réservation indispensable.

UN JARDIN INTÉRIEUR 
GOURMAND
Passion familiale des Dior, le 
jardin s’invite dans la boutique 
avec un espace intérieur conçu 
par le paysagiste belge Peter 
Wirtz. Un parterre de jonquilles, 
tulipes, roses de Noël et autres 
muguets jouxte le café et la 
pâtisserie imaginés par Jean 
Imbert. À ne pas manquer : 
une étoile, le porte-bonheur 
de Christian Dior, à la vanille, 
au caramel et aux noix de pécan.

UNE PLONGÉE DANS 
L’HISTOIRE DE LA MAISON
Dans les premières années, 
une douzaine de mannequins 
travaillaient avenue Montaigne 
pour défiler devant la presse 
et les clientes. Dans cette 
cabine surnommée la « ruche», 
elles se retrouvaient pour 
échanger, se maquiller, 
se faire coiffer et habiller. 
Tout a été recréé à l’identique, 
jusqu’à la bande-son qui 
reprend le brouhaha avant 
les présentations.

DES SALONS HAUTE COUTURE 
EXCLUSIFS
Des 3000 m² pensés par 
l’architecte Peter Marino, 
c’est l’espace le plus exclusif. 
Dans ces salons dédiés à 
la haute couture, les pièces 
les plus précieuses et les plus 
techniques s’exposent sur 
des portants. Les clientes 
y sont invitées à choisir une 
forme, un tissu, un drapé 
qui sera adapté sur mesure 
par les ateliers situés à l’étage. 
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Haar carrière nam een hoge vlucht na haar vertolking in 
BlacKkKlansman van Spike Lee. Dit jaar stond ze op de filmset 
naast Tom Hanks - het resultaat daarvan komt pas volgend jaar in 
onze zalen - maar toch blijft Harrier verbazend down-to-earth en 
verrassend recht voor de raap. Een actrice om in het oog te houden. 
Tekst Jane Mulkerrins - Foto’s Olivia Malone - Styling April Hughes.

Om te volgen:
#Laura Harrier

Het is vrijdag, lunchtijd in een druk restau-
rant in een trendy hotel in het Tribeca- 
district in New York, maar toch let Laura 
Harrier niet op haar woorden. “Dickpics 

zijn ongewenste seksuele avances waar niemand mee 
geconfronteerd wil worden”, zucht ze. “Hou je kleren 
aan tot je jezelf in een situatie met wederzijdse toe-
stemming bevindt en pas dan is het oké om ze uit te 
trekken.” De 29-jarige actrice ging recent viraal toen 
ze mannen te kijk zette die ongevraagd foto’s van hun 
edele delen verstuurden. “Toen ik dat postte, was ik 
echt kwaad, maar ergens dacht ik ook dat het grappig 
zou zijn”, zegt ze. “Plots kreeg ik veel berichten van 
jonge meisjes die zoiets hadden van: ‘bedankt om dat 
standpunt in te nemen. Ik haat ze zo hard’. 
Tienermeisjes worden tegenwoordig met zo veel 
geconfronteerd dat echt niet oké is.”
Nippend van een cappuccino op een leren bank, weet 
Harrier nog grotendeels te ontsnappen aan het oog 
van het publiek. Vermoedelijk heeft de extravagante 
afropruik die ze droeg in Spike Lee’s BlacKkKlansman 
- een film die hem een Oscar opleverde voor het beste 
aangepaste scenario - daar iets mee te maken. Het 
gros van haar fans herkent haar simpelweg niet zon-
der. Een anonimiteit waar ze nu van geniet, maar die 
vermoedelijk snel in rook zal opgaan. Haar korte 
maar indrukwekkende carrière tot nog toe is vooral 
het resultaat van doordachte filmkeuzes. In 2017 
maakte ze de overstap van de televisie naar het witte 
doek met haar vertolking van Liz Allan in de block-
buster Spider-Man: Homecoming. Vervolgens blikte ze 
BlacKkKlansman in, gevolgd door BIOS, een science-
fictiondrama met Tom Hanks in de hoofdrol dat nor-
maal gezien in oktober 2020 bij ons in de zalen komt. 
Tussendoor stond ze ook op de kleinere filmset van 
de dramafilm Balance, Not Symmetry. De film kwam 

deze zomer uit in de VS, UK en Ierland, maar bij ons 
wordt hij niet gereleased. 
Vroeger was ze fulltime model (ze haatte het, maar 
daarover later meer), nu combineert ze haar acteer-
werk met werk voor Louis Vuitton, het modehuis 
waar ze samen met Michelle Williams, Thandie 
Newton en goede vriendin Sophie Turner het gezicht 
van is. Wanneer we haar ontmoeten, draagt ze een 
mini-jurk in leer met luipaardprint, voor haar op maat 
gemaakt door Nicolas Ghesquière himself. Haar haar 
zit verstopt onder een blonde carrépruik en haar 
nagels glitteren nog steeds met het LV-logo dat ze er 
een paar dagen eerder voor het Met Gala liet opzet-
ten. Ze geeft toe dat het jammer is dat ze ze waar-
schijnlijk vanavond zal verwijderen wanneer ze terug-
keert naar haar huis in Los Angeles. Ze hinderen haar 
tijdens het beoefenen van haar favoriete hobby: pot-
tenbakken. Vermoedelijk liggen er nog veel glitter-
nagels en rode lopers van Met Gala’s in het verschiet, 
want Laura Harrier is een actrice met een bloeiende  
carrière in het vooruitzicht. 
—Je maakt deel uit van een generatie jonge acteurs 
die niet aarzelen om hun mening te zeggen en zich 
in te zetten voor doelen waarin ze geloven. Zie je dat 
als een verantwoordelijkheid die komt met de 
publieke figuur die je als actrice bent?
Laura Harrier: “Je krijgt als publiek figuur gemakkelij-
ker een platform en sociale media maken dat je het ook 
zelf in de hand hebt. Wat dat betreft, hebben ze commu-
nicatie zeker gemakkelijker gemaakt. Ik behoor tot een 
generatie die sowieso zeer mondig is en het ook nor-
maal vindt om dat te kunnen zijn. Maar ik ben erg terug-
houdend als het aankomt op beroemdheidsactivisme. 
Ik beschouw mezelf niet als een activiste. Ik ben een 
mens met bepaalde meningen en waarden, maar zodra 
je als publiek figuur een standpunt inneemt, ben je een 

Interview 82  83

Jasje, top, broek en 
riem Louis Vuitton.

Interview 84

‘activist’. Voor mij zijn activisten de mensen die op de 
eerste rij staan in Ferguson” (de stad waar de ongewa-
pende, 18-jarige, Afro-Amerikaanse tiener Michael Brown 
op 9 augustus 2014 werd neergeschoten door de 28-jarige 
blanke politieman Darren Wilson, met massale protesten 
tot gevolg. De versies van de feiten lopen uiteen en Wilson 
werd nooit veroordeeld omdat hij zou gehandeld hebben uit 
zelfverdediging, nvdr).
—Heb je iets nieuws geleerd over de geschiedenis 
van Afro-Amerikanen tijdens de voorbereiding 
van je vertolking van de activistische Patrice in 
BlacKkKlansman?
“Voor we begonnen te filmen, heeft Spike Lee een 
leeslijst gegeven en ben ik ook naar een paar van zijn 
lessen geweest (Lee geeft les aan de New York University, 
nvdr). Ik heb ook heel wat interviews bekeken met 
Angela Davis, de studente-activiste, waarop het per-
sonage van Patrice deels gebaseerd is. Sindsdien 
begrijp ik de zwarte geschiedenis veel beter. Toen ik 
in het middelbaar zat, leerden we niets over de Black 
Panthers of de Black Power Movement. Ik las over 
Martin Luther King, maar heb nooit iets zien passeren 
over Malcolm X. Een groot stuk van de Amerikaanse 
geschiedenis werd simpelweg doodgezwegen omdat 
het niet de blanke standaard was.”
—Je hebt net BIOS met Tom Hanks ingeblikt. Heb 
je het gevoel dat je carrière in een stroomversnel-
ling zit sinds het succes van BlacKkKlansman?
“Het heeft zonder twijfel mijn leven veranderd. Werken 
met Spike was iets waar ik altijd al van droomde.  
Ik bewonder hem en zijn werk. Voor mij heeft hij de 
filmwereld echt veranderd: de manier waarop 
Amerikaanse films worden gemaakt én de manier 
waarop Afro-Amerikaanse films worden gemaakt. 
Zonder hem was ik nooit actrice geworden. Hij heeft 
mensen met mijn uiterlijk naar het witte doek gebracht. 
Al sinds het prille begin van zijn carrière verfilmt hij 
Afro-Amerikaanse verhalen, iets wat destijds niemand 
deed. Do The Right Thing heb ik gezien toen ik nog klein 
was en in het middelbaar heb ik nog een aantal andere 
films van hem bekeken. Hij was de eerste die me heeft 
doen beseffen wat een auteur daadwerkelijk doet.”
—Je look op het recente Met Gala was erg gedurfd 
en ook in het dagelijkse leven maak je vaak de 
juiste kledingkeuzes. Heeft mode je altijd geboeid?
“Ik ben al fan van Nicolas Ghesquière sinds ik een 
klein meisje was en hij schetste voor Balenciaga.  
Ik weet niet waarom. Ik ben opgegroeid in de buiten-
wijken van Chicago en kwam nooit veel in contact 
met mode, maar ik hield wel van kleren. Nu werk ik 

samen met Nicolas en mag ik zijn kleren dragen zo 
vaak ik wil. Het voelt bijna surrealistisch. Aanwezig 
zijn op het Met Gala was dat trouwens ook. Ik had 
zoiets van: ‘Ah, ik ben hier in het gezelschap van men-
sen die ik tijdens mijn kindertijd in films zag acteren 
of nummers hoorde zingen. Hoe maf!’”
—Ervaar je soms een dualiteit tussen de speelse 
tijdelijkheid van mode en evenementen zoals het 
Met Gala enerzijds en het innemen van een 
standpunt inzake klimaatverandering, zoals jij 
doet, anderzijds?
“Ik denk niet dat het een het ander in de weg staat.  
Je kan een vrouw zijn die van mode en kleding houdt 
én een mening heeft over belangrijke kwesties en 
wereldwijde problemen. Ik zie niet waarom je bijvoor-
beeld geen feministe zou mogen zijn omdat je een 
mooie jurk aan hebt.”
—Je hebt je studies aan NYU gestaakt om model 
te worden, maar bent daar al snel mee gestopt. 
Wat vond je er vervelend aan?
“Dankzij het modellenwerk kon ik al op zeer jonge leef-
tijd in New York wonen. Ik was onafhankelijk en reisde 
veel, maar de job zelf vond ik niet leuk. Destijds was het 
ook anders. Tegenwoordig wordt individualiteit gevierd: 
meisjes kunnen zichzelf zijn en verschillende types 
vrouw verschijnen op de catwalk. Toen ik model was, 
waren het de magere, blanke, Russische meisjes die met 
alle opdrachten gingen lopen. Ik werd nooit geboekt.  
Ik ging naar afspraken met modellenbureaus in Parijs, 
waar ik dan een contract kreeg aangeboden, gevolgd 
door de woorden: ‘Oh, maar wacht eens, we hebben al 
een zwart meisje’. Het was ronduit racistisch. 
Ondertussen is dat wel veranderd, denk ik.”
—Welke rollen zou je graag spelen in de nabije 
toekomst?
“Ik zou graag eens een romantische komedie doen of 
een ander soort film, waarin je mensen met mijn uiter-
lijk doorgaans niet aantreft. Films waarin je meestal 
alleen maar mensen ziet acteren die eruitzien zoals Kate 
Hudson. Het is toch te gek voor woorden dat iemand 
ooit de redenering heeft gemaakt dat het filmpubliek 
geen emotionele connectie zou voelen met twee zwarte 
acteurs die verliefd worden op het witte doek.”
—Zou je het overwegen om zelf te schrijven of te 
regisseren om dat soort films gemaakt te krijgen?
“Zeker en vast. Het is trouwens iets waar ik nu mee 
bezig ben. Ik ben een paar boeken aan het aanpassen 
naar scenario’s. Meer kan ik daar momenteel niet 
over zeggen, maar ik beloof je wel dat ik mijn roman-
tisch komediemoment erin zal verwerken.” (lacht)

Blauw jasje en 
gekleurde blouse, beide 
Louis Vuitton, oorbel 
van Harrier zelf.

“Mijn generatie 
vindt het 

normaal om haar 
stem te laten 

horen”

w w w. m a r i e c l a i r e . b e

THINK SMART, LOOK AMAZING

AFRIK A
inspireert
Vrouwen,
veerkracht,
verre reizen...

Laura 
Harrier
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MODE
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Tijdloos of 

compleet passé?

JEZELF ZIJN
De geheimen  
van natuurlijk haar
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Top, rok en panty 
Louis Vuitton.

Jasje, jurk en das 
Louis Vuitton.

“Spike Lee heeft 
mensen zoals ik 
meer ruimte op 
het witte doek 

gegeven dan ooit 
het geval was”

Gestreept jasje, 
kleurige top en 
zwarte broek  
Louis Vuitton.

Jurk, Louis Vuitton.

Haar Jennifer Yepez/
The wall group. 
Make-up Nina Park/
Forward Artists. 
Nagels Sarah 
Nguyen/Walter 
Schupfer 
Management. 
Productie en booking 
Jessica Harrison. 
Alle kleding en 
accessoires Louis 
Vuitton herfst/
winter-collectie 2019.

“Je kan een 
vrouw zijn die 
van mode en 

kleding houdt, én 
een mening heeft 
over belangrijke 

kwesties”

Contact us 
for prices and 
brainstorming
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